

Food Culture Design & Café Deco

METROPOLITAN

THE AUTUMN ISSUE 2022

THE MAGAZINE FROM  EUROSTAR™



NOUVEAUX ARTS
Brussels' new groovers and makers

STÉFI CELMA

The Call My Agent! actress on why Brussels hits all the right notes

36 HEURES À LEWES

Sur les traces de Guy Fawkes, une excursion qui sent la poudre

PARIS X JAPAN

Why Parisians are dining out on Japanese street food

POOL, JOIE DE VIVRE OR HAMMAM? THE CHOICE IS YOURS /
PISCINE, JOIE DE VIVRE, OU HAMMAM ? À VOUS DE CHOISIR



Paris

OFF PARIS SEINE

86, quai d'Austerlitz, 75013 Paris
offparisseine.com

€€€

A river runs through it – Paris, we mean. The city's original floating hotel is moored within striking distance of the open-air sculpture museum. When they aren't busy dozing off, guests here can mooch about the riverside pool, sip on cocktails at the bar or kick back on the hotel's brand-new quayside terrace. The rooms are blissful, transforming overnight stays into unforgettable moments: think soft evening light streaming through wooden shutters, touches of ochre and bronze, and the lapping of the Seine lulling you to sleep. Magic.

Sous le pont d'Austerlitz, coule la Seine... et sommeillent les hôtes du premier hôtel (et bar) flottant de la capitale, à deux pas du musée de la sculpture en plein air. Enfin, ils sommeillent, quand ils ne sont pas en train de profiter du bassin suspendu sur le fleuve, ou de savourer un cocktail au bar ou sur la nouvelle terrasse de 350 m² sur les quais. Dans les chambres, les volets en bois filtrent la douce lumière du soir, et les touches d'ocre et de bronze offrent un écrin de choix à des nuits bercées par la Seine. C'est divin.



Paris

HOTEL ORPHÉE

4, boulevard Saint-Marcel, 75005 Paris
hotelorphee.com

€€€

At the redesigned Hôtel Orphée, a Mediterranean oasis awaits. Sandy hues and terracotta tones meet geometric shapes and sweeping curves in an inspired atmosphere where every last detail has been curated with care, from the café to the rooms. Speaking of the latter, most have balconies with rooftop views, and all have an ultra deluxe bed to sink into. Breakfast is a non-negotiable with its organic produce chosen with care from local Parisian suppliers. And if you needed any more persuading, there's a hammam for two.

À quelques pas du Jardin des Plantes, l'hôtel Orphée joue les oasis pour voyageurs en quête d'un souffle de Méditerranée. Tons sable et terre cuite, lignes géométriques et courbes voluptueuses composent ce cadre entièrement repensé, du café aux chambres. Presque toutes possèdent un balcon et chacune dispose d'un lit ultra cosy où plonger avec délice dans les bras de (M)Orphée... pour se réveiller, le lendemain, avec un petit-déjeuner digne des grands. Un hammam pour deux complète le tableau.



Paris

BABEL

3, rue Lemon, 75020 Paris
babel-belleville.com

€€€

Buzzing Belleville is where you'll find Babel, an otherworldly cocoon that single-handedly embodies everything we adore about this neighbourhood, being vibrant, warm and inspired. Daphné Desjeux's interiors are a love letter to travel with their limewashed walls, beautiful reclaimed doors and objects from near and far. And yet, Babel is truly anchored in the community: everything is sourced direct from suppliers, walls are adorned with works by homegrown artists, and staff are hired through local charities.

Au cœur de l'effervescente Belleville, Babel est à l'image d'un de nos quartiers préférés de la capitale : vivant, chaleureux et inspiré. La déco, signée Daphné Desjeux, invite au voyage entre trésors chinés aux quatre coins du monde, murs patinés à la chaux, têtes de lit en laine et superbes portes anciennes. Babel est une fête, un lieu où l'on célèbre la vie et qui s'inscrit à merveille dans son quartier. Ses produits sont choisis en circuit court, les œuvres ornant les murs sont celles d'artistes du quartier et le personnel est recruté en partenariat avec des associations locales.